
 Protokół  Nr  XXVI/09 
 

z  XXVI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 18 grudnia 2009 r. w godz.12.00 do 14.40  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

Adn. 1 
 
 XXVI sesję Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała przybyłego na dzisiejszą sesję gościa w osobie P.Marka Szymańskiego – 
Przewodniczącego Powiatowego Forum Młodych Ludowców w Wągrowcu  i członka 
Zarządu Krajowego Forum, będącego asystentem V-ce Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego P.Błochowiaka. W dalszej kolejności radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – 
P.Andrzeja Banaszyńskiego, pracowników administracji samorządowej, radnego 
powiatowego – P.Leszka Bodusa, sołtysów wsi i wszystkich gości przybyłych na sesję. 
(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu) 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na dzisiejszej sesji na 15 radnych, na 
godzinę 12.00 obecnych jest 13 co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy, jaki 
radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego porządku obrad wprowadza się dodatkowo projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wynajęcie przez Gminę Mieścisko nieruchomości zabudowanej w 
Mieścisku przy ul.Wągrowieckiej 21. 
Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem kto jest za tym aby w/w projekt 
uchwały wprowadzić do porządku obrad dzisiejszej sesji ? 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 głosach „za” opowiedzieli się za wprowadzeniem 
dodatkowej uchwały do porządku obrad sesji. 
Porządek XXVI sesji po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
 2.Stwierdzenie quorum. 
 3.Przedstawienie porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia  
zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5.Interpelacje i zapytania radnych. 
 6.Zapytania sołtysów. 
 7.Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego. 
 9.Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym. 
10.Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
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11.Podjęcie uchwał: 
     11.1.w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  
             Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2009 r., 
     11.2. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod  
              nazwą „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Mieścisko”, 
     11.3.  w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok, 
     11.4. w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/186/09 Rady Gminy Mieścisko z dnia  

   28 października 2009 r. w sprawie podatku od środków transportowych, 
     11.5.  w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
                Problemów Alkoholowych” na rok 2010, 
     11.6. w sprawie zatwierdzenia planów pracy sta łych Komisji Rady Gminy na 
              I półrocze 2010 r. 
     11.7. w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez Gminę Mieścisko  
              nieruchomości  zabudowanej w Mieścisku przy ul.Wągrowieckiej 21 
 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13.Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie. 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady był do 
wglądu w biurze Rady Gminy. Nikt do jego treści nie wniósł zastrzeżeń. W związku z 
powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu bez 
odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji bez odczytywania. 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Plewa – prosił o piaskarkę na drogi w Zbietce, bo jest bardzo ślisko; 
- radny Górski – prośba P.Mazurkiewicza z Osiedla Michałowskiego: czy jest możliwość 
postawienia lampy koło jego posesji bo jest bardzo ciemno; 
- radny Rodzewicz – dotyczy drogi ul.Ruda – od P.Tańskiego pod górkę jest 80 m odcinka, 
gdzie  w okresie jesiennym jest nie do przejechania. Trzebaby to utwardzić tym bardziej, że 
jest ścieżka rowerowa; 
 
Adn. 6 – Zapytania sołtysów 
 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – podziękował P.Wójtowi i sołtysom za 
zorganizowanie zbiórki zboża w gminie dla mieszkańców gminy Radgoszcz 
(woj.małopolskie) dotkniętych klęską powodzi. 
 
Adn. 7 
 
 Wójt Gminy Mieścisko przedstawił informację ze swojej działalności międzysesyjnej. 
(Informacja Wójta stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
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Adn. 8 
 
 Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego – P.Andrzej 
Kuryłowicz przedstawił informację o przystąpieniu do komunalizacji kolejnych 
nieruchomości w gminie. 
Do przedstawionej informacji zgłoszono zapytania: 
- rady Wojtyszyn – zgłosił prośbę dot. komunalizacji dróg aby nie było sytuacji jak wcześniej 
w Żabiczynie. Wiele dróg jest zaoranych. Prosił  aby do przedstawionego wykazu dołączyć 
plany sytuacyjne. Jest to okazja aby porównać stan aktualny z przeszłym; 
(Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu). 
 
Adn. 9 
 
 Przewodnicząca Rady złożyła informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym.  
 
Adn. 10 
 
 Przewodniczący Komisji złożyli informacje z prac Komisji w okresie 
międzysesyjnym: 
- radny Migas – Komisja Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i Komunikacji 
Komisja odbyła 3 posiedzenia: 
      1) 27.11.br – wspólne posiedzenie Komisji Rady 

2) 8 grudnia 2009 r. – zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję; 
3) 16 grudnia br. posiedzenie nt. gospodarki odpadami na terenie gminy.  
 

- radna Martyńska – Komisja Rewizyjna 
Komisja odbyła 3 posiedzenia: 
1) 19.11.br. na temat 
„Realizacja Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej wg stanu na 
30.10 br (plan i wykonanie finansowe i rzeczowe). 
Realizacja wydatków z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w okresie od 1 stycznia 2009 r. 
do 30 października 2009 r. 
2) 27.11.br – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy na temat zaopiniowania materiałów 
na najbliższą sesję Rady Gminy. 
3) 8.12.br – wspólne posiedzenie Komisji Rady 
W zastępstwie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radna Martyńska odczytała protokół  
z przeprowadzonej kontroli. 
 
- radny Kuryłowicz – Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
Komisja odbyła 2 wspólne posiedzenie Komisji w dn.27 listopada br. i 8 grudnia br. 
 
- radna Starosta – Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 4 posiedzenia: 

1) 18.11.br – 
Ø „Przygotowanie Ośrodka Pomocy Społecznej do pomocy potrzebującym w 

okresie zimy 2009/2010” 
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Ø Informacja o kontynuowaniu nauki przez absolwentów gimnazjum w szkołach 
ponadgimnazjalnych, w tym informacja o wielkości dotacji przyznawanej 
pracodawcom na dokształcanie zawodowe absolwentów szkół w roku 2009” 

2) 27.11. – wspólne posiedzenie Komisji Rady 
3) 3.12.br –posiedzenie nt.”Zrealizowanych imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych 
w roku 2009 – posiedzenie z udziałem Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej oraz 
P.Wojciecha Skrzypczaka. 
4) 8.12.br – wspólne posiedzenie Komisji Rady na temat zaopiniowania materiałów na sesję; 
 
Adn. 11 – Podjęcie uchwał 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2009 r. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Na  sesji w dniu 29 września br. Rada Gminy upoważniła Wójta do zaciągnięcia pożyczki na 
rozbudowę oczyszczalni ścieków w 2009 r. do kwoty 800.000 zł, a w 2010 r. do kwoty 
1.000.000 zł. Po rozstrzygnięciu przetargu na realizację w/w inwestycji obniżyła się jej 
wartość, w związku z czym maksymalna wartość pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej może wynieść kwotę  1.577.000 zł. Biorąc pod 
uwagę moce przerobowe wyłonionego wykonawcy robót transza pożyczki uruchomiona w 
2009 r. może wynieść kwotę 250.000 zł, dlatego też na 2010 rok planuje się zaciągnąć 
pożyczkę w wysokości  1.327.000 zł. 
W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały Przewodnicząca Rady 
poddała go pod głosowanie. 
Na 14 radnych (na sesję przybył radny Hoffmann) uchwała w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik  Nr 6  do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod nazwą 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Mieścisko”. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Nawiązując do wcześniejszej uchwały po rozstrzygniętym przetargu na rozbudowę 
oczyszczalni ścieków w Mieścisku planuje się zaciągnąć zobowiązanie na ogólną kwotę: 
1.711.968 zł, w tym: 
- w 2009 r. – pożyczka z WFOSiGW w Poznaniu na kwotę  250.000 zł 
                      oraz środki własne z budżetu Gminy w kwocie:  16.255 zł 
- w 2010 r. – pożyczka z WFOSiGW w Poznaniu na kwotę    1.327.000 zł 
           oraz środki własne z budżetu Gminy na kwotę  118.713 zł 
 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 
do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok. 
Wójt Gminy przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy omówionego na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
W wyniku autopoprawki zwiększa się dochody  budżetu: 
-  w dziale „Pomoc społeczna”  
o kwotę:  184.597 zł w związku z przyznaniem dotacji celowej w kwocie  183.997 zł na 
sfinansowanie świadczeń rodzinnych i świadczeń z funduszu alimentacyjnego; 

 



 5

- w dziale „Oświata i wychowanie” o kwotę 600 zł z tytułu wpłaty za wodę i energię 
elektryczną z budowy nowych pomieszczeń dla Gimnazjum.; 
Jednocześnie dokonuje się zmniejszenia wydatków o kwotę  140.403 zł w działach: 
- Rolnictwo i łowiectwo, 
- Oświata i wychowanie, 
- Pomoc Społeczna. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy po uwzględnieniu autopoprawek, który następnie poddała pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr XXV/186/09 Rady Gminy Mieścisko z dnia  
28 października 2009 r. w sprawie podatku od środków transportowych. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Rada Gminy Mieścisko w dniu 28 października 2009 r. podjęła uchwałę w sprawie podatku 
od środków transportowych. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej uchwałą z dnia 18 
listopada 2009 r. orzekło nieważność §1 VI pkt.3 litera „b” w/w uchwały, gdzie stawka dla 
przyczepy lub naczepy  ustalona została w wysokości 1.035 zł i była niższa od stawki 
minimalnej określonej w Obwieszczeniu Ministra Finansów, która może być niższa niż  
1.161,77 zł. 
W związku z powyższym należało dostosować stawkę dla przyczepy i naczepy o 
dopuszczalnej masie całkowitej „nie mniej niż 33 tony” do minimalnej obowiązującej w 
obwieszczeniu. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” na rok 2010. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem 
pytań na sesji Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  
Nr 10 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na I półrocze 
2010 r. 
Projekty planów pracy przedstawili kolejno Przewodniczący Komisji. 
Do przedstawionych planów nie zgłoszono zapytań. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na I półrocze 2010 r., który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  
Nr 11 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez Gminę Mieścisko nieruchomości 
zabudowanej w Mieścisku przy ul.Wągrowieckiej 21. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
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Przedmiotem uchwały jest wynajęcie przez gminę Mieścisko na okres powyżej 3 lat 
nieruchomości zabudowanej położonej w Mieścisku przy ul.Wagrowieckiej 2, której 
właścicielem jest Parafia Rzymsko-Katolicka. 
Dotychczas w części nieruchomości w oparciu o umowę użyczenia zawartą pomiędzy Parafią 
a Gminą Mieścisko prowadzona była działalność edukacyjna. Pozostałą część zajmował 
najemca. W chwili obecnej po opuszczeniu budynku przez najemcę stanowi ona wolny lokal, 
a więc istnieje możliwość zagospodarowania przez gminę całej nieruchomości. ”Najpierw 
trzeba wynegocjować dobre warunki dzierżawy a potem będziemy myśleć o dobrych 
warunkach wykupu”; 
- radny Rodzewicz: 
1) zapytał w jakim celu mamy to wydzierżawić i płacić za dzierżawę, ewentualnie w jakim 
celu kupić ? 
2) „stan techniczny obiektu nie jest najciekawszy. Są problemy z dachem. Aby to używać 
trzeba włożyć trochę środków. Tego typu obiekty winny służyć życiu parafii. Jaka jest 
celowość przyjmowania tego ?” 
- Przewodnicząca Rady – „oceniam, że ten okres dzierżawy pokaże czy budynek jest wart 
starania. Jeśli Pan Wójt rozmawia to myślę, że musi być jakiś cel”; 
- Wójt udzielił odpowiedzi, że w pierwszej kolejności podejmuje działania  aby zapobiec 
niszczeniu tego budynku.”Za chwilę zaczną szyby lecieć, brak ogrzewania. Ta działka ma 
około 4 tys m2.Myśleliśmy o naszym Centrum Tradycji Gminy Mieścisko, myśleliśmy o 
pewnych rzeczach od P. Pijanowskiego. Tam będzie salka i tę salkę będzie można 
wykorzystywać na różne cele. Całe Osiedle Młodych nie ma miejsca do spotkań. Dom 
Myśliwego jest dla Osiedla Michałowskiego. To jest myślenie perspektywiczne. Jednocześnie 
chcę aby ta nieruchomość pozostała w dyspozycji gminy”; 
- Przewodnicząca Rady – „jest tam w dobrym stanie salka wykorzystywana do nauki i dlatego 
dobrze aby gmina to przejęła”; 
W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie.  
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 
12 do protokołu. 
- radny Wojtyszyn – zwrócił uwagę po podjęciu uchwały do umiejscowienia i numeracji w/w 
nieruchomości. Ten budynek od ul.Wągrowieckiej oddzielony jest ul.Hanki Sawickiej czyli 
właściwym adresem byłaby ul.Hanki Sawickiej. Wejścia są od ul.Sw.Wojciecha. Czy nie 
należałoby zmienić tego adresu ? Adres nieruchomości jest z czasów kiedy nie było 
ul.Sw.Wojciecha ani Hanki Sawickiej. 
- P.Wójt – przyjął uwagę do rozważenia. 
 
Adn. 12 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
- radnemu Plewa – „drogi w Zbietce powinny być posypane. Gmina ma podpisaną umowę  
z MIKOROL-em. Jeśli nie posypią proszę mi zadzwonić”; 
- odnośnie lampy – „przekaże aby ustawić ją. Prezentuję pogląd, że będziemy raczej stawiać 
lampy parkowe bo to możemy robić sami”; 
- radnemu Rodzewiczowi – w sprawie zagłębienia – „nawieziemy piasku bo tam teraz są 
zmarznięte koleiny”; 
Jednocześnie Wójt nawiązał do zbiórki zboża dla poszkodowanych w gminie Radgoszcz. 
Podkreślił duże zaangażowanie w akcję P.Juszkiewicza. Wójt prosił sołtysów o złożenie 
podziękowań  wszystkim, którzy wykazali zrozumienie dla ludzkiej krzywdy okazując 
pomoc. 
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Adn. 13 – Wolne głosy i wnioski 
 
Przewodnicząca Rady udzieliła głosu P.Józefowi Juszkiewiczowi – Przewodniczącemu Rady 
Powiatowej i Związku Zawodowego Rolników „Samoobrona” w związku ze zbiórką zboża na 
apel władz samorządowych gminy Radgoszcz. 
Apel został skierowany do wszystkich starostw naszego województwa o pomoc. W znacznej 
części był brak odpowiedzi albo odpowiedź negatywna. P.Przewodniczący złożył krótką 
informację na temat pomocy udzielonej w dostawie zboża gminie Radgoszcz, 
woj.małopolskie. Na apel o pomoc odpowiedział Starosta Wągrowiecki, który odbył 
spotkanie z p[przedstawicielami organizacji rolniczych z terenu naszego powiatu, na którym 
padły deklaracje chęci pomocy dla poszkodowanych w wyniku powodzi. 
Z transportem zboża pojechał P.sołtys Kmieciak. Została zrobiona dokumentacja ze zbiórki 
zboża na płycie CD. Gmina Mieścisko sfinansowała ósmy ostatni transport zboża. 
P.Przewodniczący złożył szczególne podziękowanie sołtysowi Widzińskiemu i Kmieciakowi, 
którzy ładowali zboże w MIKOROL  na paletę. 
P.Przewodniczący wręczył Wójtowi dokumentację z przekazanego transportu zboża, materiał 
promocyjny gminy Radgoszcz i zdjęcia z prowadzonej akcji na płycie CD. Łącznie z powiatu  
zebrano 194 tony zboża dostarczone 8 transportami samochodowymi, w tym z gminy 
Mieścisko 30 ton. 
- Przewodnicząca Rady – w imieniu Rady Gminy podziękowała tym wszystkim, którzy brali 
udział w tej akcji na czele z P.Józefem Juszkiewiczem. 
Z kolei Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Wojtyszynowi, który przedstawił 
krótką informację  z wizyt u P.Pijanowskiego w Głuchej Puszczy. Poinformował, że Pan 
Pijanowski podjął decyzję, że pewne zbiory przekaże Gminie Mieścisko. Oprócz zbiorów 
archeologicznych (siekierki, noże, urny itd.) przekazał kapliczkę należącą do 
P.Piwowarczyków wyrzeźbioną przez rzeźbiarza w Zakopanem. Przedostatnio został 
przewieziony ołtarzyk Ks.Antoniego Fiutaka z Popowa Kościelnego, który zginął w Dachau. 
Teraz przekazał 4 ornaty, kapę, 3 chorągwie kościelne z XVIII wieku. Mamy zapowiedzi, że 
następnym razem otrzymamy komplet biblii, jak również mszały z przed soborowych zmian. 
Podczas wizyt robione są zdjęcia, protokoły przekazania.  
Z kolei P.Wojtyszyn przekazał wszystkim uczestnikom sesji kalendarze Stowarzyszenia 
Pomocy Uczniom z prośbą zadeklarowania 1% podatku na cele stowarzyszenia. 
- radny Rodzewicz: 
1) poinformował, że w powiecie odbyło się spotkanie z P.mecenas  Narodowego Funduszu 
Ochrony Zdrowia na temat planów prywatyzowania szpitala wągrowieckiego jako spółki  
z o.o , której właścicielem byłby powiat; 
2) planowany jest na przyszły rok  remont kapitalny głównej sterylizatorni i zakup tomografu 
komputerowego. Szpital planuje około  1 mln zł strat na ten rok; 
3) przypomniał o swoim wniosku w sprawie przygotowania uchwały o pomnikach przyrody 
Chodzi o dęby w Jaworówko i przy Urzędzie Gminy. Jak daleko to wygląda ? 
4) sprawa gruzowiska, a właściwie śmieci przy ul.Łąkowej, naprzeciw działki 
P.Kubikowskiego i na łące. Oprócz tego, obok Pana co ma stawy tam też jest strefa gruzu; 
5) niektóre gminy wprowadzają powszechną opłatę śmieciową i w ramach tego wszyscy mają 
odpowiednie pojemniki. Opłata jest wprowadzona w drodze referendum; 
6) ile kosztowało wyprofilowanie ul.Zacisze i remont dachu na Gimnazjum ? 
- Przewodnicząca Rady Gminy – złożyła informację z wizyty złożonej dzierżawcom 
gospodarstwa rolnego w Mieścisku, w związku ze skargami mieszkańców Osiedla 
Michałowskiego w Mieścisku  na  nieprzyjemne zapachy pochodzące z chlewni dzierżawców 
gospodarstwa rolnego w Mieścisku. Wspólnie z P.V-ce Przewodniczącym Rady Gminy i 
P.Wójtem wizytowali wszystkie chlewnie. Choć fama głosiła o 4 tys.sztuk, to na dzisiaj w 

 



 8

jednej chlewni było 200 szt, a w drugiej 600.W wyniku rozmów okazało się, że te wyziewy 
pochodziły z faktu, że chlewnie były czyszczone, wszystkie środki organiczne były 
wywożone i ten odór  pojawiał się wskutek prowadzonego przez specjalną komisję Sanepidu 
czyszczenia. Ponadto wspólnie pojechali obejrzeć 3 wielkie zbiorniki gnojowicy. Jak do tej 
pory dzierżawcy poinformowali gnojowica na bieżąco była usuwana ze wszystkich chlewni, 
natomiast 2 duże zbiorniki przez ponad 20 lat w ogólne nie były opróżniane, stąd też na 
wiosnę nastąpi wywożenie i ten smród skoncentrowany będzie się ulatniał. Dopóki te 
zbiorniki nie zostaną opróżnione to ten zapach będzie nadal. Prawdopodobnie dzierżawca ma 
zmienić profil gospodarowania jak chodzi o tucz trzody chlewnej. 
Z kolei Przewodnicząca Rady poinformowała o udziale wspólnie z P.Wójtem w rozmowach 
w Wielkopolskiej Spółce Gazowniczej w Poznaniu. W czasie tych rozmów P.Prezes 
zapewnił, że jeżeli gaz skroplony zostanie rozprowadzony w Mieścisku to jego cena będzie 
taka sama jak gazu ziemnego. Ta spółka jest zainteresowana docelowo wykupem od spółki, 
która wykona rozprowadzenie gazu skroplonego wykupu tych wszystkich przyłączy, aby 
potem  zarządzać tym gazem. Inwestycja uzależniona jest od rozbudowy paszarni de HEUS. 
Z kolei Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania. Jednocześnie poinformował, 
że gmina otrzymała wczoraj  środki na zasiłki. Ponadto jest zapowiedź, że rolnicy powinni 
dostać do końca roku drugie 50% akcyzy za paliwo. 
Na zakończenie Wójt złożył życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia, 
jednocześnie przypomniał o spotkaniu noworocznym w dniu 10 stycznia 2010 r. 
Z kolei życzenia świąteczne złożyła Przewodnicząca Rady Gminy i tym akcentem zamknęła 
obrady XXVI sesji Rady Gminy. 
 
 
       Protokółowała:    Przewodniczyła obradom: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów  Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
     Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 

 


